
Nr OR-BR.0002.7.2024 

 

PROTOKÓŁ Nr VII/2024 

 

z siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 28 listopada 2024 r. w godzinach 15,oo – 18,30 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

 

1. Nr 49/VII/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi P. B. B. na działania Burmistrza Gminy 

i Miasta Koziegłowy. 

 

2. Nr 50/VII/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

 

3. Nr 51/VII/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

4. Nr 52/VII/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Mysłowie. 

 

5. Nr 53/VII/2024 w sprawie zmiany Uchwały Nr 124/XVIII/2016 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach. 

 

6. Nr 54/VII/2024 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Seniorów. 

 

7. Nr 55/VII/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2028. 

 

8. Nr 56/VII/2024 w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy                      

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność́ pożytku 

publicznego na rok 2025. 

 

9. Nr 57/VII/2024 w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 

10. Nr 58/VII/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

11. Nr 59/VII/2024 w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia                        

za inkaso. 
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12. Nr 60/VII/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 375/XLIII/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalania opłat                                        

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 

13. Nr 61/VII/2024 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym 

kompostowniku. 

 

14. Nr 62/VII/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

15. Nr 63/VII/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

16. Nr 64/VII/2024 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz 

górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy. 

 

17. Nr 65/VII/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu                             

na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pod nazwą „ Budowa ścieżki 

pieszo – rowerowej od DW 789 Koziegłówki – Mysłów – Osiek w ramach rozbudowy drogi 

powiatowej nr 3801 S – Etap II. 

 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 17 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji: 15 (pełny skład Rady GiM).  

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-     Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 

-     Pan Jerzy Motłoch - Dyrektor Biura Stowarzyszenia Partnerstwa Północnej Jury 
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-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

-     Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa  

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Pracownicy Referatu Finansów i Podatków: Pani Agata Feret Pani Aleksandra Milejska, 

Marta Lipińska 

- Pracownik Referatu Promocji i Rozwoju Pan Krzysztof Suliga  

- Radca prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 

 

 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi P. B. B. na działania Burmistrza Gminy 

i Miasta Koziegłowy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Mysłowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 124/XVIII/2016 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Seniorów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2025 – 2028. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta 

Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność́ pożytku publicznego na rok 2025. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku                                

od nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia                  

za inkaso. 



 4   

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 375/XLIII/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalania opłat                      

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym 

kompostowniku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

21. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

22. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                        

w okresie międzysesyjnym.  

23. Interpelacje i zapytania Radnych.   

24.  Wolne wnioski i informacje. 

25.  Zakończenie obrad 7 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

           Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję gości: Dyrektora Biura Stowarzyszenia Partnerstwa 

Północnej Jury Pana Jerzego Motłocha, Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w Siedlcu Dużym 

wraz z uczniami, Państwa Radnych, Pana Burmistrza, kierowników jednostek organizacyjnych, 

kierowników i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów, Panie Przewodniczące 

zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich zebranych.  

 

             Nim przystąpiono do realizacji porządku obrad Sesji Pani Przewodnicząca Rady 

udzieliła głosu Pani Dyrektor Szkoły w Siedlcu Dużym, która przybyła wraz z uczniami,                       

by zaprosić Radnych na uroczystości organizowane przez szkołę. 
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Uczniowie Szkoły Podstawowej, wraz z Panią Dyrektor Roksaną Szczygieł zaprosili wszystkich 

zebranych na Jasełka, które odbędą się w dniu 14 grudnia 2024 roku o godz. 18:00 w Miejsko-

Gminnym Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach.  

Pan Burmistrz podziękował za zaproszenie i podkreślił, że cieszymy się, iż społeczność szkolna 

w Siedlcu Dużym już od kilku lat przepięknie organizuje te gminno-samorządowo-szkolne 

Jasełka, które odbywają się zawsze w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury                               

w Koziegłowach. Zapewnił, że jako przedstawiciele samorządu oraz wszyscy obecni, Państwo 

Sołtysi, kierownicy jednostek oraz wszyscy którzy w sesji uczestniczą, łącznie z naszym 

zaproszonym gościem Panem Dyrektorem Partnerstwa Północnej Jury Jerzym Motłochem, 

skorzystają z zaproszenia. 

Pani Przewodnicząca Rady GiM podziękowała za zaproszenie, zapewniając, że z pewnością 

przedstawiciele samorządu będą uczestniczyć w Jasełkach. 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk udzieliła głosu Panu Dyrektorowi 

Biura Stowarzyszenia Partnerstwa Północnej Jury i poprosiła o zaprezentowanie wyników 

działalności, z której skorzystaliśmy oraz planów działania na przyszłość. 

 Pan Jerzy Motłoch na wstępie podziękował za możliwość zaprezentowania zebranym 

działalności Stowarzyszenia Partnerstwa Północnej Jury działającego na terenie powiatu 

myszkowskiego i pięciu gmin powiatu częstochowskiego, które reprezentuje. Siedziba 

Stowarzyszenia mieści się w Janowie ul. Szkolna 2.  Obecnie kończy się okres programowania                

i rozpoczyna się nowy, co jest doskonałą okazją do podsumowania i pokazania co dla Gminy 

zostało zrobione, oraz skrótowo przekazać zamierzenia na następny okres programowania.                    

W ubiegłym tygodniu, na tej sali odbyło się spotkanie z jednostkami organizacyjnymi                               

i stowarzyszeniami, gdzie szczegółowo przedstawiane były zadania planowane na przyszłość. 

Jest tutaj z nami Pani Bożena Kolasa, która jest członkiem Zarządu Partnerstwa Północnej Jury, 

która działa na terenie Gminy i Koziegłowy i można od niej pozyskać szereg informacji. 

Generalnie działalność Stowarzyszenia skierowana jest dla gminy jako instytucji, dla 

stowarzyszeń pozarządowych i przedsiębiorców. Stowarzyszenie otrzymuje sto procent 

dofinansowania i mądra gmina, jaką jest Gmina Koziegłowy wszystkie te działania realizuje 

poprzez stowarzyszenia, bo wówczas sto procent środków jest przyznawane, nie trzeba mieć 

środków własnych. 

Następnie Pan Jerzy Motłoch przedstawił informację o zrealizowanych zadaniach w ramach 

środków PPJ w obecnym okresie programowania: 

− Towarzystwo Przyjaciół Rzeniszowa wybudowało siłownię zewnętrzną, która kosztowała 

36.000 zł. i ta pomoc została przyznana; 

− budowa ogólnodostępnych placów zabaw w miejscowościach: Koziegłowy, Krusin, 

Gliniana Góra, Stara Huta, Nowa Kuźnica  

− boisko w Starej Hucie i siłownia zewnętrzna w Markowicach. 

Na te zadania Stowarzyszenie dla Rozwoju Gminy Koziegłowy pozyskało łącznie prawie 

300.000 zł. 
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− Stanica Jurajska w miejscowości Miłość – prawie 100.000 zł dofinansowania; 

− Sołeckie Centrum Kultury w miejscowości Lgota Mokrzesz – Koziegłowski Uniwersytet III 

Wieku pozyskał kwotę 52.000 zł. na zakup i montaż urządzeń na plac zabaw; 

− działania skierowane na kultywowanie dziedzictwa lokalnego - również Koziegłowski 

Uniwersytet III Wieku pozyskał kwotę 59.300 zł na zakup urządzeń nagłaśniających. 

To były działania dla całej społeczności lokalnej, realizowane przez te wymienione 

stowarzyszenia i każdy może z tych urządzeń korzystać. 

Drugie, bardzo ważne zdanie, w którym Koziegłowy są prymusem, to środki kierowane dla 

osób fizycznych, które rozpoczynają działalność gospodarczą oraz dla przedsiębiorców, którzy 

taką działalność gospodarczą już prowadzą i tą działalność chcą sobie rozszerzyć. Z terenu 

Gminy i Miasta Koziegłowy w tym okresie programowania 9 nowych firm otrzymało 

dofinansowanie po 60.000 zł na rozpoczęcie działalności, później Zarząd podjął decyzję                         

o urealnieniu kwoty do 80.000 zł. i dwóch beneficjentów otrzymało dodatkowe kwoty, czyli 

ogółem na otwarcie nowych działalności przekazano 580.000 zł. Ponadto dwie duże firmy 

otrzymały po prawie 300.000 zł. na rozszerzenie działalności. 

Udzielono również dofinansowania na Średniowieczną Izbę Krystyna w Koziegłowach oraz 

Bocianie Gniazdo w Lgocie Górnej. Zadania realizowane były przez stowarzyszenia, bo Gmina 

otrzymałaby środki, ale z wkładem własnym. Podziękował stowarzyszeniom, które podejmują 

się tego trudu i angażują się w promocję Gminy i Miasta. Podziękował również za udzieloną 

pożyczkę w kwocie 150.000 zł, dzięki której Stowarzyszenie Partnerstwa Północnej Jury mogło 

realizować zaplanowane zadania statutowe, a Gmina skorzystała w postaci zrealizowanych 

zadań. Pożyczka została spłacona w dniu wczorajszym. 

Przygotowywana jest, za pośrednictwem Stowarzyszenia, koncepcja „Inteligentnego rozwoju 

wsi” obejmująca miejscowości Koziegłowy, Mysłów, Pustkowie Lgockie, Lgota Nadwarcie                    

i Pińczyce. W ramach akcji własnych przeprowadzono szkolenie dla osób zagrożonych 

wykluczeniem cyfrowym, odbywało się dwukrotnie szkolenie, każda z tych 20 osób otrzymała 

tablet, by mieć takie urządzenie i z niego korzystać. 

Bardzo ważna jest współpraca z jednostkami ochotniczych straży pożarnych i taką współpracę 

kontynuują, a w pewien sposób pomagają też Gminie, ponieważ organizowali dwie edycje dla 

strażaków. Pierwsza edycja to kurs pierwszej pomocy, a w każdej drużynie pożarniczej 

ruszającej do akcji musi być jeden strażak posiadający stosowne uprawnienia ratownicze jeżeli 

będzie udzielał pomocy, a jest to wymóg, który musi spełnić Gmina. Były na to środki, więc 

zorganizowano kurs dla 10 strażaków, którzy uzyskali uprawnienia w pierwszym kursie. 

Następnie zorganizowano drugi projekt, na który otrzymali ponad 162.000 zł, a kurs ten był 

przeprowadzony w ramach pożyczki, którą Stowarzyszenie miało od gmin. PPJ obecnie dostało 

środki, więc dokonano zwrotu pożyczek. W sumie 21 strażaków takie szkolenie otrzymało.                     

W ramach tego projektu zakupiono również defibrylator za kwotę prawie 6.000 zł. dla Gminy 

Koziegłowy. Zorganizowano też operację własną – szkolenie dla 15 osób z Gminy Koziegłowy 

pod nazwą „Las w słoiku” oraz kolejne dla 30 osób – obrazy z roślin. W ramach pożyczki, którą 

Stowarzyszenie otrzymało od Gminy Koziegłowy i Gminy Mstów zrobiono duży projekt 

ekologiczny, który również wspomagał strażaków. Był konkurs dla strażaków, drużyny 

startowały i z Gminy Koziegłowy były dwie nagrody: jedna nagroda do pilarka spalinowa                       

za 7.000 zł dla OSP Koziegłowy i torba ratunkowa R-1 dla OSP Rzeniszów, były też 

przekazane galowe mundury strażackie.  
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W ramach tego samego projektu w zakresie edukacji, w kierunku segregacji odpadów 

zakupiono po 5 koszy do segregacji odpadów, które zostały umiejscowione na terenie Gminy 

Koziegłowy i służą mieszkańcom, a zarazem promują segregacje odpadów ( kwota 12.000 zł       

dla jednej gminy). 

Pracują nad tematem utworzenia marki lokalnej PPJ, udało się pozyskać dofinansowanie,                   

aby stworzyć taką bazę. Zakupiono laptopy dla Rady Programowej, dla Zarządu, zostały 

przeprowadzone szkolenia związane z zarządzaniem i promocją marki i taki korpus 

ambasadorów lokalnych utworzono, który działa na terenie całego Stowarzyszenia PPJ. 

 Zrealizowano konkurs na inteligentną wieś, a zwycięzcą była wieś Lgota Mokrzesz, sołectwo 

otrzymało laptopa, każdej gminie zakupiono odtwarzacz – rodzaj telewizora, gdzie można 

prezentować informacje, zarówno informacje PPJ jak i inne.  Ponadto starają się korzystać                       

z wydawnictw – gry, kalendarze, książki kulinarne i przekazują każdej gminie. 

Stowarzyszenie PPJ na teren Gminy Koziegłowy, na zaprezentowane przedsięwzięcia 

przekazało łącznie kwotę 1.883.114 zł. z tego kwota ponad 1.000.000 zł była dla 

przedsiębiorców w tym okresie programowania. 

 

Są przygotowani i zabudżetowani na nowy okres programowania 2023-2027 w sensie 

dokumentów i podpisanych umów. Prezentowane w dniu dzisiejszym sprawozdanie i plany                   

na kolejny okres programowania zostaną przesłane do Urzędu GiM, ale w dniu dzisiejszym 

zasygnalizuje pewne propozycje, a mianowicie: 

− dalej będą prowadzone  działania na podejmowanie działalności gospodarczej oraz na rozwój 

działalności gospodarczej, ale w nieco innej formule. Do tej pory było to 80.000 zł                       

w formie grantu, a obecnie będzie kwota 150.000 zł na podejmowanie działalności 

gospodarczej , ale będzie to 65% wartości projektu , pozostałą kwotę beneficjent będzie 

musiał dołożyć ze swoich środków. Jest dwukrotnie więcej pieniędzy, ale nie w formie grantu 

(100% pokrycia wydatków), lecz przedsiębiorca będzie musiał dołożyć swoje środki. Będą 

też środki na rozwój działalności gospodarczej, kwota 200.000 zł (dofinansowanie w 65%),                

a 35% środki własne przedsiębiorcy; 

− będzie również nabór dla turystyki, są na to przewidziane środki; 

− pojawiły się środki na rozwój pozarolniczych funkcji gospodarstw rolnych i przedsiębiorców 

dla agroturystyki i gospodarstw edukacyjnych. Rolnicy posiadający nie więcej niż 11,5 ha 

będą mogli skorzystać na dofinansowanie działalności agroturystycznej – wyposażyć 

budynki, zorganizować tereny przy domu, wyremontować pomieszczenia, gdzie będą 

przyjmowani turyści. Jest to kwota 150.000 zł zarówno na podjęcie takiej działalności, jak                   

i rozwój działalności agroturystycznej. Jest to 85% dofinansowania, a 15% należy dołożyć 

swoich środków; 

− będą projekty grantowe na infrastrukturę;  

− będą operacje własne, wspierają kobiety, seniorów, młodzież i są na to środki; 

− zadania realizowane przez stowarzyszenie – boiska, place zabaw, ścieżki rowerowe, 

zagospodarowanie przestrzeni. 

Są to środki z wspierania funduszu rolnego -Europejski Fundusz Polityki Rolnej. Obecnie 

mają nową strategię dwu funduszową, doszedł EFS Plus i Stowarzyszenie ma do dyspozycji 

kwotę rzędu 1mln Euro i kwota ta jest na dwa działania: 
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1) działania skierowane dla seniorów, dla kobiet i osób do 25 roku życia. Działania te będą 

realizowane głównie przez organizacje pozarządowe i są tutaj różne granty, różnego 

rodzaju zajęcia, zajęcia ruchowe, wyjazdy krajoznawcze, zajęcia kulturalne. Te projekty 

będą wartości około 30.000 zł jeden, a dofinansowanie w granicach 95%, czyli 

organizacje pozarządowe powinny mieć wkład własny w granicach 6|,7%, a może to być 

wkład rzeczowy (np. praca wolontariatu, wynajem sali . Te projekty EFS, które będą 

realizowane w tej perspektywie przez organizacje pozarządowe na start otrzymają 70% 

środków; 

2) drugi moduł z zakresu EFS Plus to działania skierowane dla dzieci i młodzieży poprzez 

szkoły, ośrodki kultury, ale i również przez organizacje pozarządowe. Projekt skierowany 

jest dla osób młodych do 18 roku życia. Takie działania mogą być realizowane również                

w szkołach, ale nie mogą się one mieścić w programie nauczania. Mogą to być ćwiczenia, 

które nie mieszczą się w ramach programu nauczania, mogą to być np. wyjazdy na basen, 

czy inne zajęcia rekreacyjne. Na realizację takiego projektu jest około rok czasu, będzie 

również zaliczkowany do 70%. Liczą, że około 6 projektów zostanie zrealizowanych                             

w każdej gminie PPJ, około pół miliona zł. będzie dla każdej Gminy z tego projektu EFS 

Plus. 

W dniu dzisiejszym sygnalizuje projektowane do realizacji zadania, PPJ otrzyma fundusze, 

będzie przyjmowało wnioski i rozliczało środki. Zachęca do korzystania z tej oferty, w każdej 

gminie PPJ organizują kolejno spotkania z organizacjami pozarządowymi, i jak już 

wspomniał, w Gminie Koziegłowy takie spotkanie już się w ubiegłym tygodniu odbyło, mają 

kontakt ze szkołami. Myśli, że w okolicy miesiąca czerwca w PPJ ruszy nabór i będzie można 

składać wnioski. Oprócz przedstawionych propozycji można we własnym zakresie jakieś 

działanie wymyślić i złożyć wniosek. Zachęcał do składania wniosków i skorzystania                                

z propozycji dofinansowania. 

Pan Jerzy Motłoch podziękował Pani Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta za umożliwienie 

dzisiejszego spotkania. 

 

Pani Przewodnicząca Rady również podziękowała za przedstawioną prezentację, wyrażając 

nadzieję, że te wszystkie projekty i plany się spełnią tak, jak było to do tej pory. 

 

Pan Burmistrz podziękował Panu Dyrektorowi za wnikliwą i konstruktywną prezentację  

dotyczącą działalności Stowarzyszenia Partnerstwa Północnej Jury. Poinformował, że zanim 

podziękuje Panu Dyrektorowi w imieniu rzeszy beneficjentów z naszej gminnej społeczności 

przedstawi osobę Pana Dyrektora. Pan Jerzy Motłoch był wcześniej Dyrektorem Wydziału 

Terenów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego i zakładał swoją politykę współpracy tak,                      

że zawsze każdy był mile widziany i każdy mógł skorzystać z jego wiedzy, porady, 

doświadczenia i pomocy. Było szczęściem, że Stowarzyszenie Partnerstwa Północnej Jury                  

w osobie Pana Dyrektora ma podobny charakter i podobny styl pracy, co dzisiaj również przy 

tej prezentacji mogliśmy zauważyć.  

Pan Burmistrz, na ręce Pana Dyrektora złożył podziękowania dla całego Zarządu PPJ, Rady 

oraz wielu podmiotów, które współpracują z PPJ oraz wszystkim pracownikom. Byliśmy 

zawsze przykładem, jako lokalna grupa działania, że zarządzaliśmy zarówno zasobem 

materialnym, ludzkim, ale i również działalnością statutową w sposób wyjątkowy.                             



 9   

Na ręce Pana Dyrektora złożył podziękowania dla wszystkich osób, które tworzyły 

dokumenty, przygotowywały strategie, realizowały te zadania, a wiemy, że te zadania                       

nie są łatwe do zrealizowania – od napisania projektu i zawalczenia o środki. Pomoc, 

wzajemne wsparcie, konsultacje były tego dobrym przykładem,  co przełożyło się na te 2 mln 

zł. w okresie programowania dla różnych działań na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Społeczności poszczególnych miejscowości, przedsiębiorcy, ale i zadania własne, które 

Stowarzyszenie PPJ realizowało, przygotowywało podwaliny pod tą jeszcze większość 

aktywność społeczeństwa obywatelskiego i oddolne zaangażowanie, zasługują na uznanie. 

Pan Burmistrz podziękował również współpracownikom z terenu Gminy i Miasta 

Koziegłowy, którzy reprezentowali nas w Zarządzie Partnerstwa Północnej Jury, a są to Pani 

Bożena Kolasa, Pan Leonard Jagoda i Pani Justyna Błońska-Ćwik. Są to osoby, które                           

na co dzień zarządzały nie tylko z pozycji Zarządu, ale i oddolnie wspierały każdą potrzebę                

i inicjatywę. Przekładaliśmy to na te nasze piękne wydarzenia, na środki finansowe oraz 

wzajemne zaangażowanie. O tym zaangażowaniu decydują ludzie, którzy te środowiska, 

stowarzyszenia i podmioty reprezentują. Dlatego też w swoim imieniu oraz w imieniu 

samorządu podziękował wszystkim organizacjom pozarządowym i stowarzyszeniom, które 

pochylały się nad środkami, aby pozyskać przestrzenie publiczne oraz aktywizować lokalne 

środowisko w wymiarze materialnym i funkcjonalnym. To były środki, które nie sposób 

przecenić, jeżeli nie musieliśmy wydawać ich z własnego budżetu. Partnerstwo Północnej 

Jury uzupełniało obszary, które w dużym stopniu były niezagospodarowane lub były 

trudności ze zdobyciem środków finansowych, również poprzez szkolenia, animacje, 

wydawnictwa oraz działania promujące naszą lokalną grupę działania. 

Czeka nas nowa perspektywa finansowa i jako samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy 

jesteśmy przygotowani w każdym obszarze środków, które ewentualnie będą sukcesywnie       

się pojawiały. Już strategiczne i funkcjonalne środki wpływają na Gminę i Miasto 

Koziegłowy i będziemy mogli dzięki tym środkom również dokonać zadań inwestycyjnych. 

Zadania inwestycyjne to jedno, natomiast działalność organizacji pozarządowych, tworzenie 

społeczeństwa obywatelskiego to drugie. Zachęcał do wszelakiej współpracy, do tworzenia 

platformy działania, aby rzeczywiście wspierać nasze środowiska poprzez Państwa Sołtysów, 

Rady Sołeckie, Państwa Radnych, organizacje pozarządowe, szkoły czy wymienione 

podmioty, które tydzień temu na tej sali brały udział w szkoleniu. Od nich i od nas, jako 

koordynatorów, zależy jak będziemy te środki pozyskiwać, w jakiej formule będziemy mogli 

je wykorzystać. Jest przekonany, ze przy tym Zarządzie, przy dobrej i mądrej współpracy                     

i zarządzaniu oraz współpracy organizacji pozarządowych jesteśmy w stanie, podobnie jak                 

w poprzedniej perspektywie, cieszyć się z tych środków i tego wszystkim życzył. 

  

Pani Przewodnicząca ogłosiła 5 minutową przerwę w obradach. 

 

           Po przerwie Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie 

głosowań, a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności 

w systemie do głosowania w Sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła 

więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 19,20 do protokołu. 
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            Ad. pkt 2 

            Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała rozszerzenie porządku obrad sesji o podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na realizację 

robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pod nazwą „ Budowa ścieżki pieszo – 

rowerowej od drogi wojewódzkiej 789 Koziegłówki – Mysłów – Osiek w ramach rozbudowy 

drogi powiatowej  nr 3801 S – Etap II.” Zaproponowała rozpatrzenie projektu uchwały jako 

punkt 21 porządku obrad i przesunięcie pozostałych. Zapytała czy Radni będą zgłaszać wnioski 

w sprawie porządku obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano. Przystąpiono więc do głosowania nad 

porządkiem obrad. 

Porządek obrad z wyżej wymienioną zmianą został przyjęty jednogłośnie (raport z głosowania 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

 

Uchwalony porządek obrad:   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi P. B. B. na działania Burmistrza Gminy 

i Miasta Koziegłowy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Mysłowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 124/XVIII/2016 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Seniorów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2025 – 2028. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta 

Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność́ pożytku publicznego na rok 2025. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku                               

od nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia                   

za inkaso. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 375/XLIII/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalania opłat                      

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym 

kompostowniku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 

na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pod nazwą                     

„ Budowa ścieżki pieszo – rowerowej od DW 789 Koziegłówki – Mysłów – Osiek                     

w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S – Etap II. 

22. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

23. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                           

w okresie międzysesyjnym.  

24. Interpelacje i zapytania Radnych.   

25.  Wolne wnioski i informacje. 

26.  Zakończenie obrad 7 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

 

 

      Ad. pkt 3 

 

             Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 08 listopada 2024 roku został przyjęty                     

15 głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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           Ad. pkt 4 
 

            Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Artur Kciuk 

2. Pan Leonard Jagoda 

3. Pan Marek Kawalec 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi P.B.B.                        

na działania Burmistrza Gminy i Miasta Koziegłowy, wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 24                 

do protokołu). 

 

Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy na sali obrad jest Skarżąca (Skarżąca otrzymała 

powiadomienie o terminie sesji Rady GiM wraz z porządkiem obrad).  

Skarżąca nie przybyła na Sesję. 

 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu                    

22 listopada br. dokonała szczegółowej analizy spraw zawartych w skardze, była też w miejscu, 

którego skarga dotyczy i rozeznała sprawę w obecności Skarżącej. Skarga była również 

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i Miasta w dniu 26         

listopada br. Na posiedzeniu tym Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił dokładnie sytuację, którą Komisja zastała na miejscu.  Ustalenia, które przed chwilą 

zostały odczytane w uzasadnieniu są zgodne z rzeczywistością.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Uchwała Nr 49/VII/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi P.B.B. na działania Burmistrza Gminy      

i Miasta Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

          Ad. pkt 6 

 

        Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                           

i Miasta Koziegłowy na 2024 rok (załącznik nr 25 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 50/VII/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 rok  

została przyjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie).  
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       Ad. pkt 7 

 

        Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 26 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 51/VII/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 8 

 

       Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w Mysłowie (załącznik nr 27 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 52/VII/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Mysłowie została 

przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 9 

 

         Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

124/XVIII/2016 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach 

(załącznik nr 28 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 53/VII/2024 w sprawie zmiany Uchwały Nr 124/XVIII/2016 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminno-Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Koziegłowach została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 10 

 

        Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

Seniorów (załącznik nr 29 do protokołu). 

 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła o odczytanie uzasadnienia do uchwały, by również 

Państwo Sołtysi wiedzieli jaki jest cel utworzenia ośrodka wsparcia dla Seniorów. 

 

Pan Marek Kawalec odczytał uzasadnienie do uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 54/VII/2024 w sprawie z utworzenia ośrodka wsparcia Seniorów została przyjęta 

15głosami „za” (jednogłośnie). 
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         Ad. pkt 11 

 

          Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                 

na lata 2025 – 2028 (załącznik nr 30 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 55/VII/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 

2028 została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 12 

 

         Pan Artur Kciuk  przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

Współpracy Gminy i Miasta Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność́ pożytku publicznego na rok 2025 (załącznik nr 31 do protokołu). 

Pan Bartłomiej Grzybek zwrócił uwagę na literówkę w §1 projektu uchwały, gdzie zamiast 

słowa „ prowadzającymi” powinno być „prowadzącymi”. Poprawka w projekcie uchwały została 

naniesiona. 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 56 /VII/2024 w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy i Miasta 

Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność́ 

pożytku publicznego na rok 2025  została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 13 

 

         Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych 

stawek podatku od nieruchomości (załącznik nr 32 do protokołu). 

Pan Bartłomiej Grzybek zwrócił się do Radnych z prośbą, aby zagłosowali przeciwko tej 

uchwale. Na posiedzeniu wspólnym komisji we wtorek rozmawialiśmy o tych stawkach, wielu 

Radnych stwierdziło wtedy, że 10% podwyżki, a nie omawiamy tu jeszcze podatku rolnego, 

który w porównaniu z poprzednim rokiem wzrósł aż o 16% i jest to bardzo krzywdzące i w dużej 

mierze dotyka naszych mieszkańców. 

Przewodnicząca Rady nadmieniła, że w tej uchwale nie ma podatku rolnego. 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania 

nad projektem uchwały. 

 

Uchwała Nr 57 /VII/2024 w sprawie  ustalenia wysokości  rocznych stawek podatku                            

od nieruchomości przyjęta 6 głosami „za” (  wyniki imienne: Marcin Będkowski, Damian 

Cesarz, Piotr Gil, Leonard Jagoda , Joanna Kołodziejczyk, Jacek Sularz ), przeciw 4 głosy                        

( wyniki imienne: Andrzej Chojnowski, Bartłomiej Grzybek, Artur Kciuk, Rafał Zenderowski),                             

5 Radnych wstrzymało się od głosowania ( wyniki imienne: Marek Kawalec, Michał Kubalski, 

Grażyna Sitek, Andrzej Szóstak, Przemysław Zenderowski) . 
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         Ad. pkt 14 

 

          Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych (załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Pan Bartłomiej Grzybek nadmienił, że we wtorek na posiedzeniu wspólnym również ta uchwała 

była przez nas poruszana i wtedy Pan Burmistrz stwierdził, że na przykładzie Burmistrza Miasta 

Olsztyn Pana Tomasza Kucharskiego, który obniżył podatki od środków transportu, wykonał zły 

krok. Zadał sobie więc odrobinę trudu i w dniu dzisiejszym rozmawiał z Radnym Miasta                          

i Gminy Olsztyn, a nie chce wymieniać go z imienia i nazwiska, który stwierdził,  że  to była 

bardzo dobra i trafna decyzja Burmistrza Miasta i Gminy Olsztyn Pana Tomasza Kucharskiego. 

Chciałby dla Gminy i Miasta Koziegłowy przyciągać przedsiębiorców, żeby ich było jak 

najwięcej, żeby się rozwijali, a nie ich kontrolować. 

Przewodnicząca Rady zapytała Pana Burmistrza czy chce się odnieść do tej wypowiedzi. 

Pan Burmistrz poinformował, że odniesie się w sprawach różnych. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że podatki od środków transportowych na naszym 

terenie w porównaniu do ościennych gmin są najtańsze. To, że Pan Radny porównuje stawki                               

z Olsztynem, ma takie prawo, natomiast jeżeli podana byłaby Gmina Poraj , Woźniki, Niegowa 

są to podatki dużo niższe , ale podana jest akurat Gmina Olsztyn. Jeżeli chodzi o Gminę i Miasto 

Koziegłowy, w stosunku do gmin ościennych mamy jedna z najniższych podatków od środków 

transportowych. 

Pan Bartłomiej Grzybek odpowiedział, że na wspólnym posiedzeniu Pan Burmistrz wspomniał        

o Olsztynie, więc tam rozmawiał. 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 58 /VII/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych została przyjęta 11 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” (przeciw głosował Pan 

Bartłomiej Grzybek) oraz przy 3 wstrzymujących się głosach (od głosu wstrzymali się Radni: 

Artur Kciuk, Michał Kubalski, Przemysław Zenderowski) 

 

         Ad. pkt 15 

 

         Pan Marek Kawalec  przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, 

leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenie inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso (załącznik nr 34  do protokołu). 

 

Pan Bartłomiej Grzybek poinformował, że ze swej strony chciałby się zwrócić do Państwa 

Sołtysów, bo uważa, że Państwa praca jest bardzo odpowiedzialna i dziękuje za Wasz trud                      

i zaangażowanie, bo mieszkańcy zgłaszają się do Sołtysów z każdym problemem. Sam ma 

przyjemność współpracować z Sołtysami, tylko z innej gminy, wie ile pracy ich funkcja zabiera. 

Przeanalizował tabelkę o wysokości wynagrodzenia wyrażonego w procentach, we wtorek                        

na posiedzeniu wspólnym otrzymał informację, że te procenty, wysokość prowizji wyrażona                    

w procentach jest co do miejscowości, czym mniejsza ludność w danej miejscowości,                         
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tym większy udział w procentach. Przeanalizował to i wyszło mu, że większość sołtysów jest 

tymi procentami pokrzywdzona i w przyszłości chciałby to zmienić. 

Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pana Radnego o odpowiedź na pytanie – głosuje Pan 

przeciw budżetowi, przeciw podwyższaniu podatków, natomiast tutaj w drodze jakiegoś 

„pogłaskania” naszych sołtysów chce Pan podwyższać prowizję. Podkreśliła, że należy być 

konsekwentnym. Jeżeli jest to pod publikę, to nie ten czas, bo jeszcze wyborów nie ma.  

Pan Bartłomiej Grzybek wyjaśnił, że nie chce wypowiadać się pod publikę, ale dokładnie 

przeanalizował dane i uważa, że wielu Sołtysów jest pokrzywdzonych, nie chce nikomu                      

nic odjąć, ale jeżeli mamy być uczciwi uważa, że wielu sołtysów ma za mało. Zrobił sobie 

tabelkę i gdyby Państwo Sołtysi chcieli ją zobaczyć, to jest do wglądu. 

Pan Marek Kawalec poinformował, że był również Sołtysem i te podatki to jest ukłon w stronę 

mieszkańców, zwłaszcza tych, którzy mają różnego rodzaju trudności z uregulowaniem tych 

podatków. Chwała za to, że jest taka możliwość, zwłaszcza dla osób przyzwyczajonych do tych 

funkcji. Osobiście, będąc Sołtysem nie traktował tego jako źródła dochodu, a wartość dodaną 

funkcji Sołtysa. Procenty mogą być różne, zwłaszcza żeby była taka sprawiedliwość społeczna,                   

z tych małych miejscowości , gdy jest np. 60 pozycji pobrania inkasa, a w innych np. 160 ,                        

to jednak ta wartość aby była podobna. Widzimy, że płatność rat, zwłaszcza w tych młodszych 

latach mieszkańców danej miejscowości, skierowana jest głównie na przelewy internetowe.                  

Ten ukłon jest skierowany do osób, które z przywiązania, na miejscu chcą to wykorzystać i nie 

wiązałby tego z otrzymaniem gratyfikacji. 

Pani Przewodnicząca Rady podziękowała przedmówcy za ten rozsądny głos, a jest to ukłon 

przede wszystkim w stronę starszych mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, że Sołtysi idą 

do mieszkańców roznosząc decyzje podatkowe, a podatnicy mają sposobność zapłacić Sołtysowi 

od razu należność podatkową. Natomiast Sołtys ma wówczas bardzo bliski kontakt z każdym 

mieszkańcem w każdej miejscowości, może przy okazji porozmawiać i tyle dla tego mieszkańca 

zrobić. 

Pan Michał Kubalski podkreślił, że jak już tutaj wspomniano, jest to ukłon i podziękowanie                  

dla Sołtysów, bo to nie jest sposób na wynagrodzenie, na dorobienie, zwłaszcza że w większości 

podatki są regulowane internetowo, więc jest podwójny czy nawet potrójny wysiłek dla 

Sołtysów przejść po tych pojedynczych domach w danej miejscowości, żeby należności zebrać. 

Pan Damian Cesarz podkreślił, że ten system przez samych Państwa Sołtysów nigdy nie był 

kwestionowany. W ubiegłej kadencji Sołtysi poprosili o podwyżkę diet i do tego Rada                          

się przychyliła.  

Pani Przewodnicząca Rady dodała, że również byłaby za tym by w ten sposób gratyfikować, 

żeby ewentualnie podnieść ten ekwiwalent Sołtysowi, a nie 20 czy 30 groszy. 

Sołtys Winowna Pan Tadeusz Tomczyk stwierdził, że nie należy mącić w tym, bo jest dobrze. 

Pan Damian Cesarz stwierdził, że jest to głos rozsądku ze strony Pana Sołtysa. 

 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 59 /VII/2024 w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości                     

od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia                    

za inkaso została przyjęta 14 głosami „za” , przy 1 wstrzymującym się głosie ( od głosu 

wstrzymał się Radny Bartłomiej Grzybek), głosów przeciwnych nie było. 
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         Ad. pkt 16 

 

          Pan Marek Kawalec  przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr 375/XLIII/2022 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie 

wyboru metody ustalania opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty (załącznik nr 35  do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 60 /VII/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 375/XLIII/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie wyboru metody ustalania opłat                                     

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty przyjęta 13 głosami 

„za” , przy 2 wstrzymujących się głosach ( od głosu wstrzymali się Radni: Bartłomiej Grzybek, 

Przemysław Zenderowski), głosów przeciwnych nie było. 

 

         Ad. pkt 17 

 

         Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Uchwał i Wniosków o odczytanie projektu 

uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym kompostowniku. Poinformowała, 

że jest to o 2 zł. mniej. 

Pan Artur Kciuk przedstawił projekt wyżej wymienionej uchwały (załącznik nr 36 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 61 /VII/2024 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w związku z kompostowaniem bioodpadów w przydomowym kompostowniku 

została przyjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 18 

 

        Pan Artur Kciuk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 

Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy (załącznik nr 37 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 62 /VII/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 19 

 

        Pan Leonard Jagoda przedstawił  projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały 

Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian                        
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za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

(załącznik nr 38  do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 63 /VII/2024 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 20 

 

         Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie  określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych oraz górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat                

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy (załącznik nr 39 do protokołu). 

 

Pan Marek Kawalec nadmienił, że wskazany jest tutaj rok 2021, co sugeruje, że od ponad 13 lat 

stawka pozostawała na tym samym poziomie, jest to pierwszy ruch zmieniający tą stawkę  

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 64 /VII/2024 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych oraz górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy została przyjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 21 

 

         Pan Marek Kawalec przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Myszkowskiemu na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji 

zadania pod nazwą „ Budowa ścieżki pieszo – rowerowej od DW 789 Koziegłówki – Mysłów – 

Osiek  w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S – Etap II (załącznik nr 40                                

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 65 /VII/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na realizację robót dodatkowych wynikłych w trakcie realizacji zadania pod 

nazwą „ Budowa ścieżki pieszo – rowerowej od DW 789 Koziegłówki – Mysłów – Osiek                       

w ramach rozbudowy drogi powiatowej nr 3801 S – Etap II  przyjęta 15 głosami „za”                                  

( jednogłośnie). 

Pani Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minutową przerwę w obradach.  
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         Ad. pkt 22 

 

    Po zakończonej przerwie Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, 

celem przedstawienia informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że zacznie od spraw bieżących, a później odniesie się do tematu, 

który był wywołany podczas dzisiejszej sesji odnośnie stawek podatkowych, pewnych deklaracji 

i głosowań, a jest to też związane z budżetem. 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym,                      

a mianowicie: 

− początek listopada to wyjątkowe uroczystości związane z rocznicą odzyskania 

niepodległości. Jako przedstawiciele samorządu uczestniczyliśmy w wielu uroczystościach 

na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy przygotowywanych przez lokalne społeczności- 

szkoły, środowiska oraz mieliśmy również możliwość uczestniczenia we mszy uroczystej    

za Ojczyznę podczas peregrynacji Obrazu Matki Boskiej Częstochowskiej, gdzie w Kościele 

świętego Antoniego w Koziegłówkach bardzo uroczyście ta msza w intencji Ojczyzny była 

naszym udziałem. Złożył za to podziękowania. W czasie przerwy w obradach rozmawiał                

na ten temat z Państwem Sołtysami, z osobami zaangażowanymi. Nasz dekanat 

Koziegłowski rzeczywiście przeżywał ten okres po 44 latach powrotu Ikony Matki Boskiej 

Częstochowskiej, każda miejscowość, każda ulica, ale i również osoby zaangażowane                    

w przygotowania wzięły w tym wyjątkowy udział. Podziękował za te możliwości 

przeżywania tego okresu, ale i również okresu związanego z odzyskaniem niepodległości; 

− Gmina i Miasto Koziegłowy wraz z Powiatem Myszkowskim i tworzącym powiat 

pozostałymi gminami uczestniczy w Stowarzyszeniu  Klaster Energii Powiatu 

Myszkowskiego, odbywają co roczne spotkania i posiedzenia zarówno Zarządu jak                            

i Walnych Zebrań, i podsumowanie bieżącej działalności. Złożony jest jeden powiatowy 

wniosek dla społeczeństwa energetycznego na kwotę 57 mln zł., ale nie jest jeszcze 

rozstrzygnięty przez stosowne Ministerstwo. Mamy przygotowany projekt tak zwany 

przygotowawczo-wdrożeniowy na ponad 1 mln zł, który pozytywnie przeszedł wszelką 

weryfikację i prawdopodobnie Powiat Myszkowski z tego 1 mln zł będzie mógł korzystać 

na prace dokumentacji projektowej, strategie, ale i również pewną analizę wsparcia nie tylko 

podmiotów społecznych, ale i mieszkańców naszego Powiatu Myszkowskiego; 

− działania związane z komunalizacją mienia Skarbu Państwa na rzecz Gminy i Miasta 

Koziegłowy – wielokrotnie Państwo Sołtysi, Państwo Radni, ale i również mieszkańcy 

zgłaszają się o regulowanie stanów prawnych nieruchomości na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Ta regulacja wymaga ogromnego zaangażowania Państwa Sołtysów oraz osób, 

które poświadczają pewnego rodzaju dokumenty świadczące o tym, że dane drogi zostały 

ukształtowane w latach siedemdziesiątych czy osiemdziesiątych i na tej podstawie możemy 

wnioskować poprzez Powiat Myszkowski do regulacji poprzez Skarb Państwa. Udaje nam 

się to robić skutecznie, większość składanych wniosków, chociaż czasem są też 

uzupełnienia czy wyjaśnienia, przechodzi u Wojewody i tych ilości nieruchomości mamy 

coraz więcej; 

− na tej sali sesyjnej odbyło się spotkanie Częstochowskiego Biura Geodezji i Terenów 

Rolnych, które przygotowywało pewną wizję planowania przestrzennego, szczególnie 
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dotyczące gospodarki wodno-ściekowej , dróg oraz elementów towarzyszących - wizji 

naszej Gminy i Miasta Koziegłowy. O ile byśmy ten dokument przyjęli                                   

i zaakceptowali, to byłaby ogromna radość i wyzwanie, aby te elementy, o które 

wnioskowaliśmy mogły się ziścić; 

− Gmina i Miasto Koziegłowy skutecznie pozyskiwała i pozyskuje środki finansowe                          

w ramach środków zewnętrznych, przyszedł czas na finalizację ostatnich dwóch umów                    

w ramach Ładu Polskiego, podpisaliśmy umowę rewitalizacji dotyczącą naszego zamku                   

w Koziegłowach i podpisaliśmy umowę na budowę sieci kanalizacji sanitarnej                               

w miejscowości Lgota Nadwarcie – Lgota Górna w ciągu dróg: wojewódzkiej , powiatowej 

i gminnej. Również w ramach projektu Maluch Plus, tego dodatkowego modułu, skutecznie 

rozstrzygnęliśmy postępowania przetargowe i ma nadzieję, że do końca roku rozliczymy 

zadanie i dostarczą nam podmioty niezbędny sprzęt, już do ostatecznego wyposażenia 

naszego obiektu żłobkowego; 

− Jurajski Produkt Roku – Gmina i Miasto Koziegłowy uczestniczy, jest zapraszana, działamy 

w panelach dyskusyjnych ze Stowarzyszeniem Przedsiębiorców naszego Subregionu 

Częstochowskiego i na tej gali dwa podmioty z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy były 

nagrodzone statuetkami Lidera Roku, co osoby zgłaszające, ale i również przedstawiające 

bardzo mocno podkreśliły; 

− w trakcie rozmów Państwo Sołtysi, Państwo Radni wnoszą do Powiatowo-Gminnego 

Związku „Jedźmy Razem” wnioski o pewne korekty zarówno linii czy godzin odjazdu 

poszczególnych autobusów. Jeżeli takie wnioski kierowane są do Urzędu, przekierowywane 

są do Zarządu Powiatowego, który do tego się ustosunkowuje. Chcielibyśmy, aby siecią,                    

ale również wysyceniem komunikacji publicznej obejmować coraz większy zakres 

miejscowości z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy. Czynimy to skutecznie w godzinach 

edukacji, w godzinach popołudniowych. Trudnością są godziny późno-wieczorne, 

szczególnie na kierunkach Częstochowa – Koziegłowy czy Myszków – Koziegłowy. 

Niemniej jednak mamy nadzieję, że w miarę pozyskiwania środków finansowych, a takie 

środki bardzo skutecznie pozyskujemy jako Stowarzyszenie Powiatowo-Gminne „Jedźmy 

Razem” na zakup taboru autobusowego, trudności zostaną rozwiązane. Podziękował 

samorządowi Gminy i Miasta Koziegłowy, za dofinansowania, współfinansowania zakupu 

nowego taboru, który w 95% jest finansowany ze środków zewnętrznych, a te 5% to jest 

udział poszczególnych samorządów i te nowe samochody pojawiają się na terenie Gminy                    

i Miasta Koziegłowy. Obecnie jeżdżą dwa nowe samochody, a będą w przyszłości jeszcze 

kolejne dwa; 

− uczestniczyliśmy w otwarciu strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół w Koziegłowach. 

Projekt został napisany przez pracowników Referatu Promocji przy udziale gospodarza 

obiektu, jakim jest Dyrektor Zespołu Szkół w Koziegłowach. Podziękował wszystkim tym, 

którzy podjęli się trudu napisania projektu, zrealizowali to zadanie oraz Radnym                            

za dofinansowanie tego przedsięwzięcia. Przy otwarciu strzelnicy podkreślano celowość                        

i zasadność, ale i również kolejną niezwykłość Gminy i Miasta Koziegłowy w zakresie 

możliwości podnoszenia kwalifikacji, ale i również spędzania czasu, czy pewnej sportowej 

rywalizacji; 
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− Przedszkole Publiczne w Koziegłowach napisało projekt i otrzymało dofinansowanie,                        

w ramach którego było spotkanie „Gotujemy z Mateuszem Gesslerem”. Przepięknie ponad 

sto dzieci z Przedszkola uczestniczyło w tym wydarzeniu, co podkreślali rodzice, 

opiekunowie wraz z Panią Dyrektor Przedszkola; 

− w Koziegłowach odbyła się Gala Taneczna organizowana przez Stowarzyszenie 

Częstochowskie, przy udziale Gminy i Miasta Koziegłowy. Było kilkunastu wykonawców                  

z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy, a między innymi z Winowna i z Cynkowa. 

Podziękował za obecność, a mogliśmy tam podziwiać najlepszych, młodych tancerzy                      

nie tylko z regionu, ale i również z całej Polski. Wyraził nadzieję, że przełoży się to na 

kolejne otwarcia zajęć artystycznych, tanecznych w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji 

Kultury; 

− zadania inwestycyjne realizowane przez Gminę i Miasto Koziegłowy w zakresie dróg – 

mamy oddane wszystkie drogi do użytkowania, mamy je rozliczone, środki finansowe                     

z dotacji, ze zwrotu są już na koncie Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− zakończono postępowanie przetargowe odnośnie kanalizacji sanitarnej Lgota Górna – Lgota 

Nadwarcie. W tych drogach wykonawca już od poniedziałku wchodzi w teren budowy, 

rozpoczynamy od ulicy Jurajskiej – drogi powiatowej, która będzie przy współudziale 

powiatu również remontowana, jeżeli chodzi o nawierzchnię asfaltową. Ten odcinek 

zamykamy kwotą prawie 10 mln zł i pozwoli to na skuteczne odprowadzenie ścieków                         

z całej ulicy Długiej w Nadwarciu, ale i również Nadrzecznej jednej i drugiej i odcinka 

drogi wojewódzkiej 791 ,789 na tym wspomnianym terenie; 

− bardzo prężnie działające organizacje i stowarzyszenia na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy – obecny na sesji w dniu dzisiejszym Pan Dyrektor Jerzy Motłoch podczas 

odbytego tydzień temu spotkania podkreślił wielką rolę i wielką wagę , odpowiedzialność  

ale i również determinację organizacji i stowarzyszeń pozarządowych i z tego miejsca Pan 

Burmistrz jeszcze raz podziękował za tenże udział. To przekładało się na oddolne 

aktywności klubów sportowych, organizacji typu ochotnicze straże pożarne, stowarzyszeń 

działających w naszych miejscowościach, czy aktywności środowiskowe, łącznie z kołami 

gospodyń wiejskich. Jest to wyjątkowa wartość tych 42 podmiotów, które są zdefiniowane        

i będą miały już od nowego roku w naszym Centrum Usług Wspólnych na ul. 3 Maja                     

w Koziegłowach swoją siedzibę, instrumentalną i fundamentalną możliwość prowadzenia 

działalności, przy wsparciu jak było do tej pory, pracowników; 

− Ośrodek Pomocy Społecznej – zmiany wprowadzone w dniu dzisiejszym w drodze uchwał 

są nakierowane na to, co już rozpoczyna się dziać we wspomnianym obiekcie CUW                        

dla naszych 45 podopiecznych Seniorów.  Rozpoczynamy kolejną edycję na stworzenie tego 

Klubu wsparcia zarówno aktywnego, ale i wsparcia opiekuńczego, które zawsze jest 

potrzebne i widzimy to poprzez zaangażowanie. Złożył na ręce Pani Dyrektor GMOPS 

podziękowania, bo taka forma wsparcia przez okres trwania projektu stwarza takie 

wyjątkowe możliwości; 

− w Powiecie Myszkowskim odbyła się Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 

gdzie reprezentuje samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy. Były podsumowania z mijającego 

roku sprawozdawane przez wszystkie jednostki organizacyjne Powiatu Myszkowskiego. 

Podkreślane tam były dwa tematy, które będą przedmiotem kolejnych spotkań Komisji 
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Bezpieczeństwa, a mówi o zwierzynie dzikiej, łownej która stwarza coraz większe problemy 

wśród naszych pól i upraw. Ustalono, że takie spotkanie z kołami łowieckimi,                                   

z Nadleśnictwem oraz ze Związkiem Okręgowym PZŁ odbędzie się 10 grudnia br. Podnosił 

jeszcze jeden temat  - na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy prowadzone było 

Postępowanie Prokuratury Rejonowej, zakończone wystąpieniem do Gminy i Miasta 

Koziegłowy z obowiązkiem usunięcia odpadów niebezpiecznych, które znajdują się na                    

ul. Wojsławickiej. Na dzień dzisiejszy Gmina i Miasto Koziegłowy wystąpiła do wszystkich 

podmiotów, czyli do WIOŚ, Sanepidu, do straży i do Policji o wsparcie. Teren został 

zabezpieczony, wygrodzony i oznakowany. Natomiast czy to będzie kilka, kilkanaście                     

czy kilkadziesiąt milionów, będzie je musiała wyłożyć Gmina i Miasto Koziegłowy                       

na utylizację tych odpadów, będzie to przedmiotem postępowania oraz wyceny przez 

ewentualnie biegłych, którzy będą do tego powołani. Obowiązek będzie spoczywał                      

na Gminie i Mieście Koziegłowy. Taka działalność została stwierdzona, brak właściciela 

będzie powodował to, że będziemy musieli ponieść finansową odpowiedzialność, w celu 

utylizacji; 

− uczestniczył w jubileuszu Koła Łowieckiego Wataha Katowice, działającego na terenie 

naszej Gminy, szczególnie na obszarze Cynkowa, Winowna i Wojsławic, które   obchodziło 

uroczystość pięćdziesięciolecia powstania Koła łowieckiego. Na uroczystości dziękował, 

gratulował i życzył, aby ta wspólnota współpracowała oraz realizowała zadania w zakresie 

ochrony środowiska i gospodarki łowieckiej; 

− odbył się odbiór ołtarza po renowacji w Kościele św. Wawrzyńca w Cynkowie, z radością 

przyjmujemy to, że Parafia w Cynkowie, poprzez Powiat Myszkowski, poprzez Ład Polski, 

który w ramach Ładu dla Kultury uzyskała dofinansowanie. Staraliśmy się, jako samorząd 

Gminy i Miasta Koziegłowy widzieć i dofinansowywać nasze dwa obiekty zabytkowe. 

Powiat Myszkowski dofinansowuje kolejne dwa, czyli kościółek św. Wawrzyńca, tym 

razem jest to już trzecie zadanie, które jest realizowane w ramach wsparcia, renowacji,                     

a dotyczy renowacji ołtarzy i mieliśmy przyjemność odbierać kolejny ołtarz boczny oraz 

widzieć niezwykłości pozostawione po naszych poprzednikach, czy to był XVII, XVIII                  

czy XIX wiek, za tymi naszymi ołtarzami kryją się skarby naszych przodków . Mamy 

nadzieję, że w przyszłym roku samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy przeznaczy niewielkie 

środki na renowację tychże obrazów, które zostały tam odkryte; 

− odbyło się spotkanie dotyczące zamknięcia procesu inwestycyjnego inwestycji pod nazwą      

„Budowa żłobka oraz budynku Centrum Usług Wspólnych”. Jesteśmy po wszystkich 

etapach technicznych odbiorowych poprzez wszystkie inspekcje i straże. Obiekt został 

dopuszczony do użytkowania, 4 grudnia br. rozpoczynamy już nasz odbiór formalny i mamy 

nadzieję, że po 4 grudnia te dwa obiekty mając już swoich gospodarzy, zaczną 

przygotowywać się do funkcjonowania. Pani Dyrektor Bożena Kolasa będzie zarządzała                 

tą częścią administracyjno-biurową, ogólnodostępną, również z kinem. Będziemy starać się, 

co podkreślały komisje: wspólna, Gospodarcza i Społeczna, aby ten obiekt przynajmniej                   

w tej części ogólnodostępnej był jak najlepiej wykorzystywany przez wiele podmiotów, 

począwszy od najmłodszych po osoby starsze, które już tam na pierwszym piętrze                                 

ma nadzieję, że od grudnia, w ramach projektu senioralnego będą się gromadziły. Natomiast 

co do drugiego obiektu Żłobka realizujemy ostatnie umowy w ramach dodatkowej transzy 

projektu Maluch Plus. Mamy nadzieję, że wszystkie sprzęty i wyposażenie trafią do końca 
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grudnia, łącznie z pojazdem, który ma nadzieję, że zapewni  bezpieczny dowóz żywności                    

z naszego Przedszkola Publicznego. Poinformował, że z dniem 1 grudnia br. obowiązki 

Dyrektora Żłobka Publicznego będzie obejmowała Pani Dagmara Radosz – do tej pory 

pracownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Promocji Kultury w Koziegłowach oraz Sołtys. 

Pani Dyrektor będzie odpowiedzialna za organizację pracy Żłobka. Jest przekonany,                          

że dobór pracowników,  opiekunów, ale i wszelkiej działalności będzie nacechowany na jak 

najlepszą obsługę i opiekę najważniejszych naszych mieszkańców; 

− na tej sali odbył się kolejny awans zawodowy nauczycieli z Gminy i Miasta Koziegłowy                  

na nauczyciela kontraktowego; 

− okres zimowy – pierwszy temat, a zarazem najważniejszy to wzajemna pomoc i wsparcie 

dla osób starszych, samotnych pozostawionych bez opieki czy bez rodziny. Pomimo tego,     

że Gminno- Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  monitoruje , nadzoruje i zna wszystkich 

podopiecznych, sytuacja może być dynamiczna, dlatego też skierował prośbę do Państwa 

Radnych, do Państwa Sołtysów oraz wszystkich mieszkańców – jeżeli są jakiekolwiek 

sytuacje, które wymagają naszej interwencji, pomocy , czy jakiegokolwiek wsparcia, prosił 

o zgłaszanie. Ośrodek Pomocy Społecznej jest do dyspozycji, by tym osobom szczególnie       

w okresie zimowym pomóc i zabezpieczyć je.   

Drugim elementem okresu zimowego jest zimowe utrzymanie dróg i o ile byśmy chcieli 

żeby było to jak najlepiej prowadzone, zawsze coś może być nie tak.  Prosił, by pozostawić 

decyzje do zimowego utrzymania dróg zarządcy dróg, czyli Zespołowi Usług Komunalnych. 

Zaprosił Państwa Sołtysów, Państwa Radnych do współpracy. Natomiast musi powiedzieć, 

że ponosimy ogromne koszty zimowego utrzymania, ale zapewnił, że wszystkie drogi będą 

przejezdne. Należy mieć na uwadze sytuację pogodową, czasami sprzęt wyjeżdża o godzinie 

czwartej nad ranem, a o szóstej ten piasek jest już zrzucony do rowów przydrożnych. Myśli, 

że jesteśmy w stanie monitorować, utrzymywać każdy odcinek drogi tak, by drogi były 

przejezdne, a te odcinki, które są newralgiczne dla układu komunikacyjnego, tam, gdzie 

wymaga to pilnego odśnieżenia, posypania będziemy starać się zabezpieczyć. 

 

       Po przedstawieniu informacji o działalności w okresie międzysesyjnym Pan Burmistrz 

poinformował, że postara się wyjaśnić kilka uwag, które były przedmiotem emocji, pewnych 

stanowisk w formie głosowania i również to rozumie. Jednak z pozycji samorządu Gminy                         

i Miasta Koziegłowy, z pozycji organu wykonawczego, Państwa Sołtysów, pracowników,                      

realizacji zadań własnych Gminy, gdzie tych zadań jest dwadzieścia osiem, każda złotówka, 

każde zadanie jest istotne i żaden populizm i żadna demagogia nie będzie się wiązała                              

z jakimkolwiek efektem ekonomicznym. Dlatego też podziękował Radnym odpowiedzialnym               

za to, że decydują się i dysponują tą obywatelską i radną odpowiedzialnością, za ponoszenie tych 

wyników głosowań. Są to niełatwe decyzje, każdy z nas nie chciałby, aby koszty utrzymania 

życia czy to w rodzinie, czy w przedsiębiorstwie, czy w samorządzie ulegały podwyższaniu. 

Żyjemy jednak w permanentnym wzroście i w okresie, który determinuje też dochody                             

i przychody. Struktura projektu budżetu, który otrzymali Radni, a za chwilę Państwo Radni będą 

decydować i ciekawe jak zachowamy się w momencie kiedy będziemy oczekiwać różnego 

rodzaju dodatkowych zapisów, uwzględnień czy oczekiwań. Struktura budżetu po raz pierwszy 

równoważy ten budżet tak, aby nie podejmować jakichkolwiek zobowiązań kredytowych, 

pożyczkowych w przyszłym roku. Oczywiście, zawsze musimy mieć na uwadze Wieloletnią 
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Prognozę Finansową, dochody i wydatki bieżące, które są w każdym samorządzie i nie jesteśmy 

tu wyjątkiem, żyjemy w realnym i ekonomicznym świecie i musimy do tego się odnosić.                       

Te nożyce w każdym samorządzie dociskają się i musimy czynić starania, z jednej strony aby 

skutecznie pozyskiwać środki zewnętrzne i ta jego determinacja i pracowników jest nieustająca. 

Wydatki bieżące są dookreślone, są stałe, niezbędne, a co więcej wszystkie koszty rosną 

niezależnie od kogokolwiek. Dlatego też z konsekwencją od 2015 roku nie podnosiliśmy 

podatków od środków transportu, a regulacja jest tylko 10 procentowa, czyli przez 10 lat 

utrzymywaliśmy te stawki na tym samym poziomie. Pan Radny powiedział, że obniżenie 

podatku powoduje wzrost działalności gospodarczej, co nie jest prawdą, bo tam są firmy 

leasingowe, które zarejestrowały samochody, które są w całym kraju. Jeszcze raz podziękował 

tym, którzy wykazali się odpowiedzialnością, a ona jest niełatwa. Podatki od nieruchomości                   

są średnie, a dane statystyczne były omawiane na posiedzeniu komisji, nie jesteśmy jakimiś 

zdziercami, którzy w jakikolwiek sposób chcą zdzierać od mieszkańców podatki, które                             

są średnio zrównoważone i tak chcielibyśmy to widzieć. Co więcej, dyskutowaliśmy też                          

o pewnych kontrolach, padały pewne sformułowania nawet w czasie dzisiejszej dyskusji. 

Chcielibyśmy być samorządem odpowiedzialnym, gdzie każdy ma stosowne prawa i obowiązki, 

i z tych relacji i obowiązków mogli ewentualnie korzystać. Ma nadzieję, że Państwo Sołtysi 

wybaczą te słowa. Radny Pan Marek Kawalec doskonale powiedział, a pytał się Pani Sołtys                  

ile jest takich osób, które wpłaca u niej podatek i może jest to 5,7,10 osób na wiosce, i nawet 

gdyby było 100% prowizji, to i tak nie przyniesie to jakichkolwiek korzyści czy splendoru. 

Postaramy się, aby tak jak powiedziała Pani Przewodnicząca Rady, przewidzieć to                               

w jakichkolwiek regulacjach, nie mówi o podwyżkach, ale regulacjach współpracy w formie tej 

aktywności diet czy dodatku sołeckiego. 

Nawiązał do opłaty za odbiór śmieci – dlaczego płacimy tak mało, a to dzięki mieszkańcom 

Gminy i Miasta Koziegłowy, którzy w sposób prawidłowy i selektywny realizują gospodarkę 

śmieciową i mamy najniższe stawki, podwyższone na dzień dzisiejszy tylko i wyłącznie o 2 zł.                        

na jednej osobie za odbiór odpadów selektywnych. A to dzięki mieszkańcom, bo w sąsiednich 

gminach jest 30, 35, 40 zł. od osoby. To, jakie będziemy płacić podatki i daniny zależy od nas. 

To, jaki będziemy mieć rozwój gospodarczy, społeczny, kulturalny czy środowiskowy, zależy 

również od nas. Zapewnił, że póki jest Burmistrzem Gminy i Miasta Koziegłowy widzi każdą 

potrzebę. 

 

         Ad. pkt 23 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

     W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 08 listopada 2024 r. podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

− praca nad materiałami sesyjnymi. 

 

Do Rady wpłynęły pisma: 

− pismo z Referatu Gospodarki Gruntami o zaopiniowanie wniosku o nadanie nazwy ulicy 

drodze nr 950 w Pińczycach. W związku z wcześniejszym wnioskiem mieszkańca Pińczyc                     
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o nadanie drodze nr 950 w Pińczycach nazwy „ulica Kominiarska”, rozpoczęte zostało 

postępowanie w zakresie nadania nazwy ulicy, zgodnie z którym wniosek przekazano                        

do zaopiniowania przez Radę Sołecką.  Rada Sołecka wsi Pińczyce negatywnie 

zaopiniowała wniosek, ponieważ nazwa ulicy „Kominiarska” nie wiąże się z historią, 

kulturą lub geografią tej okolicy. Jednocześnie, w wyniku głosowania złożono wniosek                     

o nadanie tej ulicy nazwy „Gliniana”. Nazwa ta jest związana ze stosowaną od kilku 

pokoleń potoczną nazwą okolicy, w obrębie której ulica ta się znajduje. 

Na posiedzeniu wspólnym Komisji w dniu 26 listopada pozytywnie zaopiniowano wniosek 

Rady Sołeckiej o nadanie nazwy ulicy „Gliniana”; 

− prośba jednostki OSP w Cynkowie o podniesienie dotacji na utrzymanie  gotowości bojowej 

na 2025 rok – wyrównanie  z innymi jednostkami będącymi w Krajowym Systemie 

Ratowniczo Gaśniczym. 

 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna Sesja Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

zaplanowana jest na dzień 30 grudnia br. to jest poniedziałek o godz.12,oo.Natomiast 

posiedzenie wspólne komisji odbędzie się w dniu 19 grudnia br. o godz. 14,oo, to jest                             

w czwartek. 

 

        Ad. pkt 24 
 

        Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 25 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

 

− Radny Pan Michał Kublski – myśli, że Pan Burmistrz uspokoił wielu rodziców naszych 

najmłodszych pociech mówiąc o tym, że 4 grudnia planujemy przejść do tej fazy już 

finalnej, dopinania wszelkich formalności, że planujemy od stycznia ruszyć ze żłobkiem , 

więc myśli że tutaj na święta będzie duży spokój dla części naszych mieszkańców – 

rodziców. Cieszy się również, że finalizujemy też tą inwestycję, która nam spędziła wiele 

godzin na tej sali sesyjnej wspólnych dyskusji i ustaleń. 

Zapytał też czy są podjęte decyzje odnośnie ul. Żareckiej i przebudowy drogi 789 ze strony 

województwa; 

− Pan Burmistrz podziękował za to pytanie, bo od razu uspokoi wszystkie wnioski od ulicy 

Świętokrzyskiej aż po granice Gminy Koziegłowy. Województwo śląskie ogłasza przetarg 

na postępowanie gruntownej przebudowy drogi 789 od ulicy Świętokrzyskiej, a kończyć się 

będzie na moście w Lgocie Nadwarciu. Prawdopodobnie zadanie to będzie podzielone                     

na trzy etapy i na te trzy etapy w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwo Śląskie 

będzie pozyskiwało środki. Liczy również na środki zewnętrzne, które wcześniej                           

czy później w jakimś pewnym obszarze będą musiały wejść również w te zadania i są do 

tego przygotowani. Natomiast Gmina i Miasto Koziegłowy uczestniczy i partycypuje                        

w budowie sieci kanalizacji sanitarnej, która ma nadzieję, otworzy możliwość projektowania 
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na pozostałe ulice w miejscowości Koziegłowy, ulicę Świętokrzyską i Żarecką i na to mamy 

zapewnione finansowanie. Co więcej, Subregion Północny otrzymał dodatkowe środki                          

w kwocie 40 mln zł do podziału dla gmin, które mają ilości RLM-ów od dwóch do dziesięć 

tysięcy mieszkańców i również w tej części będziemy mogli partycypować. Jeżeli tylko                      

i wyłącznie skutecznie się przetarg rozstrzygnie, będziemy się starali pójść w kierunku 

Koziegłówek-Ordonu, to jest jedna naturalna nitka, która połączy tą dzielnicę i druga rzecz 

to ulica Częstochowska, 3 Maja ma nadzieję, że tutaj to centrum przyszkolne; 

− Mieszkaniec Gminy Koziegłowy Pan Brzeziński poinformował, że jest delegatem                                 

ul. Myszkowskiej, naprzeciwko Orlenu  i części ulicy Zgody w Koziegłówkach. Chodzi                         

o drogę, która 3 lata temu była robiona kostką, a do tej pory jest nie zakończona,                                 

a w obecnej chwili jest to tragedia, są straszne dziury. Prosił, by tą drogę zrobić, bo jeżeli 

ktoś wjedzie na tą drogę, to może urwać zawieszenie i może dojść do tragedii. Sytuacja jest 

taka, że prawie trzy lata temu równoległa droga ul. Zgody ma położoną kostkę, a Radna                    

z poprzedniej kadencji i wykonawca ściemniali. Ma nadzieję, że zostanie to zrobione; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że ul. Zgody została wykonana, bo była niezgoda na ul. Za Wagą; 

− Pan Brzeziński dodał, że jest to tylko 15 m., kilka dni temu poprosił Radnego Pana Rafała 

Zenderowskiego, żeby zobaczył jak to wygląda. Mieszkańcy domagają się wykonania                     

tej drogi; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o obręb drogi wojewódzkiej, to są ustalenia 

jednoznaczne. Mamy nadzieję, o czym informował przed chwilą, że wzdłuż drogi 

wojewódzkiej 789 od ul. Świętokrzyskiej w Koziegłowach, a kończywszy na rzece Warcie, 

będzie przebudowywana cała droga wojewódzka 789. Będzie ona w takiej formule jak                     

w miejscowości Postęp, również każde skrzyżowanie będzie włączone w ciąg drogi 

wojewódzkiej i będziemy się o to starać. Dlatego też Pan Przemysław Kołodziejczyk 

wystąpi jutro do ZDW czy do PZD o zarównanie dziur na tej drodze dojazdowej,                           

żeby to wykonał PZD i Pan Brzeziński będzie usatysfakcjonowany, przynajmniej w części, 

oraz mieszkańcy; 

− Radny Pan Piotr Gil odniósł się do przedwczorajszej rozmowy w sprawie wymiany pieca                   

w Szkole Podstawowej w Pińczycach. Poinformował, że rozmawiał z przedstawicielem 

firmy Hydromaks która wystosowała pierwszą ofertę. Kwota za montaż i demontaż                         

ma w sobie wszystkie czynniki, czyli: pompę, wszystkie materiały które są potrzebne                       

do przyłączenia pieca, jak również odprowadzić spaliny. Jest to wyjęcie jednego starego 

pieca, który jest ogromny i drugiego, który w tej chwili przecieka i w każdej chwili może 

ulec awarii. Był na wizji lokalnej z kolejnym wykonawcą, który wystosował wyższą ofertę 

od pierwszej oferty. Wykonawca ten stwierdził, że kotłownia jest w stanie bardzo złym,                          

a są to też zaniedbania przez lata, bo stary piec nie był też odłączony od tej instalacji , było 

tylko dołożone i dospawane i trzeba to doprowadzić to stanu użyteczności tak, by służyło          

na długie lata. Mamy dwie oferty, można do Pana Burmistrza zwrócić się, można                             

to przedyskutować; 

− Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że również rozpoznawała temat, rozmawiała                   

z Panem Kierownikiem Referatu Inwestycji, z przedstawicielami wspomnianych firm. Jeżeli 

chodzi o wycenę tego zadania w granicach 19 tys. zł. wynikło to stąd, że nie były rozpisane 

pewne rzeczy które powinny były w ofercie być wpisane, a mianowicie pompa, pompki 
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dodatkowe, które będą rozprowadzać ciepło  na poszczególne kondygnacje , odpowietrzniki, 

kratki i inne niezbędne rzeczy do wymiany pieców, o których wspomniał Pan Piotr Gil.                   

Po rozmowie z oferentami, każda kolejna oferta jest droższa niż ta poprzednia; 

− Pan Piotr Gil dodał, że rozmawiał jeszcze z kilkoma firmami, które odmówiły w ogóle 

usługi, ponieważ jest to zbyt wymagająca i zbyt poważna praca i nie są w stanie tego 

wykonać. Nie możemy tego robić przez tydzień, tylko należy zacząć w czwartek wycięciem 

jednego pieca, przygotować się w piątek do godz. 12,oo maksymalnie wyłączyć kotłownię                    

z użytkowania , wyjąć drugi stary piec, wstawić nowy piec i rozpocząć montaż, aby zdążyć , 

by w poniedziałek dzieci które przyjdą do szkoły mogły w warunkach normalnych 

uczestniczyć w lekcjach , żeby nie było konieczności prowadzenia zdalnego nauczania; 

− Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że jest jeszcze jeden warunek, na dzień dzisiejszy 

piec 100 KW ma tylko jedna czy dwie firmy. Takiego pieca nie dostaje się od ręki, bo może 

być zrobiony za 2-3 tygodnie czy miesiąc, natomiast stan techniczny obecnego pieca, a była 

tam na miejscu i widziała w jakim jest stanie, jest katastrofalny, łącznie z całą kotłownią                   

i osprzętem; 

− Pan Piotr Gil poinformował, że rzeczywiście długo się czeka na zrobienie takiego pieca, 

natomiast jest jeden piec, który jest zarezerwowany, bo już Pani Dyrektor poczyniła 

poszukiwania pieca. Gdyby było to zamówienie do domu prywatnego, to nie ma problemu, 

natomiast do instytucji publicznej taki piec przejść musi atest i taki jeden piec już został 

zarezerwowany i przekazany na atesty. Firma, która produkuje ma ten piec i jest on                          

w bardzo dobrej kwocie, ponieważ inne propozycje pieców, których nie ma na rynku , 

dopiero mogą powstać za około 4 tygodnie, są dużo wyższe niż oferta którą złożyła ta firma; 

− Radny Pan Andrzej Szóstak podkreślił, że bardzo się cieszy, że droga 789 po tylu latach 

naszych starań będzie wreszcie remontowana, tyle tylko że nie skorzysta na tym 

miejscowość Gniazdów część Koziegłów;  

− Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że nie jest to jeszcze pewne, bo nie wiemy czy znów 

nie zostanie to oprotestowane przez mieszkańców; 

− Radny Pan Rafał Zenderowski zabrał głos w związku z dofinansowaniem ścieżki pieszo – 

rowerowej Koziegłówki-Mysłów-Osiek, bo dzielimy tam finansowanie 50:50, zapytał czy        

z racji urzędu naszego mamy tam jakiegoś inspektora, kogoś kto nadzoruje budowę tego 

chodnika, bo jest tam coraz więcej nieścisłości i zapytań. Chciałby się więc dowiedzieć                      

czy do kogoś z gminy można zwrócić się z zapytaniami jak to jest budowane, jakie 

przyczyny remontu bez przerwy; 

− Pan Burmistrz wyjaśnił, że my jesteśmy tylko i wyłącznie instytucją, która dotuje zadanie 

inwestycyjne, której realizatorem jest Powiat Myszkowski – Powiatowy Zarząd Dróg                      

w Myszkowie, który powołuje inspektorów nadzoru nad tą drogą. Jeżeli są jakiekolwiek 

wątpliwości, czy tematy z tym związane, można je zgłaszać do Urzędu Gminy i Miasta,                      

a my przekierowujemy to do Pani Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg. Można również 

uczestniczyć w okresowych radach budowy jako przedstawiciel czy osoba zainteresowana, 

bo tak się na każdej budowie dzieje; 

− Pan Rafał Zenderowski poinformował, że nie docierają takie informacje do nas, 

wystosowane zostało już pismo odnośnie czyszczenia rowów i wie, że była rada budowy,                  

a nie został o tym poinformowany; 
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− Pan Burmistrz poinformował, że trzeba zgłosić taki akces, dowiedzieć się, kiedy taka rada 

budowy jest i wtedy uczestniczyć w protokole. 

 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z Paniami i Panami Sołtysami spotkamy                       

się dopiero na Sesji w dniu 30 grudnia br. , więc przed świętami nie będziemy się widzieć.                        

Z racji tego już dziś, w imieniu całej Rady gminy i Miasta Koziegłowy złożyła życzenia 

spokojnych, rodzinnych i radosnych świąt Bożego Narodzenia.  

Podziękowała Pani Mecenas za przygotowanie wszystkich uchwał, które procedowane były                    

w dniu dzisiejszym 

 

    Ad. pkt 26 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady siódmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 


